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L’'équipe PROFIDYS vous présente ses meilleurs voeux pour les fétes !
Season’s greetings from the PROFIDYS Team!

European Collaborative Research
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Situation au 31/12/07 - Status on 315 December 07 16
Nombre de randomisations / Number of randomisations 14
Nombre de pré-inclusions / Number of screenings 12 1
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Nombre de centres ouverts / Number of open centres*
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prevision for February 2008 :
Nombre de Mois / Number of Months

o Le site sécurisé de transfert des images de radiologie est dorénavant opérationnel. Chaque centre
recevra les informations nécessaires pour se connecter sous peu.

o Un comité de pilotage aura lieu le 22 janvier 2008 a Lyon. Ce sera |'occasion de faire un point sur
I'avancée du projet, a I'aube de I'entrée de deux nouveaux pays dans |'essai !

o PROFIDYS fait partie intégrante du programme EUROCORES de la Fondation Européenne de la
Science®. A ce titre, un dossier de presse a été établi en octobre 2007 pour présenter
I’essai, comme I’'un des programmes phares de la recherche européenne?.

Nous vous remercions de votre participation a I'’essai PROFIDYS !

m The HTTP Secured Radiological Data Transmission Website is now fully operational. Each centre
will receive all necessary information for connections soon.

m A steering committee will take place in Lyon on 22" January. It is a great opportunity to
exchange about the advancement of the trial, before the initiation of two new countries!

m PROFIDYS, a full EUROCORES Program of the European Science Foundation! has been introduced

in a press release as one of the most important European research program on 9th October 20072,

Thank you for your participation in the PROFIDYS trial!

Liens Internet / Internet Links
1- http://www.esf.org/activities/eurocores.htmi
2- http://www.esf.org/media-centre/press-releases/ext-single-news/article/paving-
the-way-for-future-pan-european-clinical-trials-335.html
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